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Technische vragen jaarrekening 2018 

 Pag. 8: Wat zijn de financiële consequenties van de uitspraak van de Rechtbank over de OZB 

voor bungalowparken? Als er sprake is van derving van inkomsten, wat is dan de omvang in 

2018? 

Antwoord: 

Deze consequenties zijn in de jaarstukken meegenomen. De exacte omvang van de derving is 

niet aan te geven. 

 

 Pag. 14: Klopt de optelling van getallen in de tabel? Anders graag een uitleg hierbij. 

Antwoord: 

Heel scherp. In de specificatie van de stortingen in de reserves is een regel  niet ingevoegd. 

Betreft de storting in de algemene reserve grondexploitaties van de ontvangen 

exploitatiebijdrage van het Pagepark ad. € 149.000. 

 

 Pag. 25: Is er nog nieuws te melden m.b.t. de ambulancezorg Limburg-Noord? 

Antwoord: 

U bent door middel van de raadsinformatiebrieven op de hoogte van de laatste stand van 

zaken. Deze is nu nog steeds actueel. 

 

 Pag. 28: Wat is de stand van zaken m.b.t . het behoud van de 2x2 N271?  

Antwoord: 

Er vindt geen reconstructie meer plaats van de N271. De provincie gaat groot onderhoud 

uitvoeren wat inhoudt dat het asfalt en de verkeerslichten vervangen worden. De 2x2 

rijstroken blijven hierbij behouden en de doelgroepenstrook (voor landbouw en 

hulpdiensten) wordt opgeheven. Om de verkeersveiligheid te waarborgen wordt er een 

signaleringssysteem aangebracht dat de weggebruiker er op attendeert wanneer er een 

langzaam voertuig op de N271 rijdt. De maximale snelheid op de N271 blijft 80 km/u. 

 

 Pag. 29: Aan het dossier Zwarteweg is volop gewerkt. Hier wordt met geen woord over 

gesproken in de jaarrekening. Kan dit alsnog toegevoegd worden? 

Antwoord: 

U hebt gelijk, er is in 2018 hard aan gewerkt. We hebben dat verzuimd op te nemen, terechte 

opmerking dus. Als u nadere informatie wenst, zijn wij gaarne bereid u die nog te doen 

toekomen. In de jaarrekening kan dat niet meer want die is al gepubliceerd en geprint. 

 

 Pag. 33: Er wordt gewerkt aan het opstellen van een Natuurwaardenkaart. Wat voegt deze 

kaart toe naast alle documenten die er op Rijks-, Provinciaal en Gemeentelijk niveau 

aanwezig zijn m.b.t. de bescherming en ontwikkeling van natuurwaarden?  Of voorziet deze 

d.m.v. uniformering in de gewenste deregulering voor burgers en bedrijven?  

Antwoord: 

De Natuurwaardenkaart is een noodzakelijke bijlage om te mogen werken met een (door 

RVO goedgekeurde) Gedragscode Bestendig  Beheer en Gedragscode Ruimtelijke Ordening 

en Inrichting. Een Gedragscode is een instrument gebaseerd op ‘zorgvuldig  handelen’, 
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gericht op het voorkomen van overtredingen en daarmee het voldoen aan de Wet 

Natuurbescherming (o.a. deel Flora en Fauna). De Natuurwaardenkaart moet regelmatig 

(elke 3 jaar) worden geactualiseerd.” 

 

 Pag. 47: In hoeverre vindt er (structureel) overleg plaats met het Elzendaalcollege over 

lopende zaken?  

Antwoord: 

 Structureel vindt er twee maal per jaar overleg plaats met alle schoolbesturen van scholen 

uit de gemeente Gennep over onderwijshuisvesting en lopende zaken op het gebied van 

educatie en welzijn. 

Daarnaast vindt incidenteel overleg plaats met het Elzendaalcollege, met name over de 

huisvesting. 

 

 Pag. 63: In 2018 hebben er nog diverse wijk- en dorpsbezoeken plaatsgevonden. Wat wordt 

er gedaan met de input die deze bezoeken opgeleverd hebben?  

Antwoord: 

Voor de 8 collegebezoeken “Samen aan tafel” (oktober 2017-januari 2018) is een uitgebreide 

evaluatie opgesteld, die bij de raadsinformatiebrief van 29 mei 2018 aan de gemeenteraad is 

aangeboden. In de vervolggesprekken tussen gemeente en dorps- en wijkraden is deze input 

gebruikt. Een deel van de antwoorden is ook gebruikt voor de input bij de Omgevingsvisie 

(zoals input bij vragen:  “Waar bent u trots op” en “Wat kan er eventueel beter”.  

Een nieuwe cyclus van bezoeken wordt nu voorbereid en gepland waarbij rekening wordt  

gehouden dat al veel input van inwoners is opgehaald (denk aan de bijeenkomsten over de  

omgevingsvisie en de voorzieningenplannen).  Bij de nieuwe cyclus staat de vraag centraal 

waaraan men in de wijk of kern behoefte heeft, wat inwoners zelf kunnen doen en hoe de 

gemeente daarbij kan ondersteunen?  

 

 Pag. 66: Wat zijn de financiële consequenties van afbouw van de oude WSW trajecten en het 

aanbieden van een passend alternatief dagbestedingsprogramma? 

Antwoord: 

Per extra afgebouwde WSW- plaats (in het jargon 1 SE) bespaart de gemeente gemiddeld 

ongeveer 3.500 euro per jaar. Het exacte bedrag is afhankelijk van de individuele situatie 

(verschil tussen concrete loon- en begeleidingskosten enerzijds en rijkssubsidie anderzijds). 

Deze besparing is al in de gemeentelijke bijdrage verwerkt. 

Het dagbestedingsprogramma voor deze groep wordt verzorgd door het zorgkantoor. Dit  is 

voor de gemeente dus kosteloos. Er moet via een onafhankelijke indicatiestelling worden 

aangetoond dat de overgang van WSW naar dagbesteding voor de betreffende inwoner 

daadwerkelijk gepast is. 

 

 Pag. 75: Dienen zorgaanbieders facturen inmiddels wel binnen een redelijke termijn in? In 

het verleden werden we als gemeente soms er laat geconfronteerd met facturen van 

zorgaanbieders.  

Antwoord: 
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Op een enkeling na declareren de zorgaanbieders over het algemeen binnen de gestelde 

termijn, binnen 1 maand na afloop declaratie- / factuurperiode.  

Van de zorgaanbieder wordt dan ook verwacht dat zij per maand declareert. De 

zorgaanbieder wordt gesommeerd bij het niet nakomen van deze afspraak (door de MGR). 

 

 Pag. 76: (meerdere pagina’s) Hoe komt het dat er zoveel jongeren zijn die zoveel jeugdzorg 

nodig hebben? Waarom neemt het aantal jeugdzorg aanvragen ook in onze gemeente toe? 

Hoe kunnen we er voor zorgen dat er minder mensen in de jeugdzorg belanden? Zijn er 

sturingsinstrumenten?  

Antwoord: 

Het aantal jongeren met jeugdhulp in de gemeente  Gennep ligt met 9,4% iets onder het 

landelijk gemiddelde van 10,4%. Het aantal jeugdhulpcliënten is in 2018 licht gestegen met 8,  

268 ten opzichte van 260 in 2017. Het aandeel  casussen waarin duurdere vormen van 

jeugdhulp worden ingezet is naar verhouding sterk gestegen.  Hierbij moet o.a.  gedacht 

worden aan jeugdhulp met verblijf  10,8% in Gennep t.o.v. 8,6% landelijk. Ook het aantal 

jongeren waarbij de ouders niet in staat zijn gebleken de verantwoording over de opvoeding 

te dragen is in Gennep fors , 12,3% van de jongeren heeft een vorm van jeugdbescherming 

t.o.v. 7,7% landelijk.  De hele provincie Limburg scoort op  aantallen jeugdhulptrajecten met 

verblijf en jeugdbeschermingstrajecten  historische gezien altijd fors hoger t.o.v. de landelijke 

cijfers.  We blijven inzetten op het versterken van de eerste lijn en preventie, maar we 

moeten onderkennen dat de samenstelling van de Gennepse bevolking maakt dat  de vraag 

naar jeugdhulp in Gennep altijd hoger zal zijn dan de landelijke cijfers. 

 

 Pag. 77: Er wordt aangegeven dat het project Uitstroomvoorziening Rozenbroek is afgerond. 

Wat moet er nog gebeuren alvorens overgegaan wordt tot aanleg van de 

Uitstroomvoorziening? 

Antwoord: 

Bedoeld wordt dat de voorbereidingen zijn afgerond. De bestemmingsplanprocedure loopt. 

We verwachten in het tweede kwartaal te starten met de bestekvoorbereiding. In het derde 

kwartaal is de opzet om de werkzaamheden aan te besteden en uitvoering staat dan gepland 

voor het vierde kwartaal van 2019. 

 

 Pag. 88: In 2018 zijn 9 startersleningen verstrekt. Is bij onze burgers in voldoende mate 

bekend dat de gemeente Gennep daarin voorziet? Of moet hiervoor extra ‘reclame’ gemaakt 

worden. 

Antwoord: 

De vraag naar startersleningen is vrij stabiel. De gemeente Gennep heeft sinds 2014 

startersleningen. In 2014 zijn er 17 startersleningen aangevraagd. In 2015 waren dit er 10. In 

2016 zijn er 12 startersleningen toegekend. In 2017 waren dit er 6. In 2018 stond de teller op 

9 en in het eerste kwartaal van 2019 zijn er reeds 2 startersleningen verstrekt. Het ziet ernaar 

uit dat de dip uit 2017 wordt ingehaald. De woningmarkt trekt aan.  Uit de aanvragen kan 

geconcludeerd  worden dat de regeling bekend is onder de betreffende doelgroep. Op onze 

gemeentelijke website verwijzen wij naar de regeling. Op de website van de SVn zelf kan ook 

per gemeente gezocht worden naar de aangeboden regelingen. Bij financiële adviseurs is 
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bekend dat de gemeente Gennep deze regeling aanbiedt, hier wordt regelmatig over 

geschakeld. Het budget van het revolverende fonds volstaat om startersleningen aan te 

blijven bieden 

 

 Pag. 94: Is bekend wat onze burgers anno 2018 van de dienstverlening van de gemeente 

Gennep vinden?  

Antwoord: 

Er is in 2018 geen klanttevredenheidsonderzoek uitgevoerd. Voor  2019 is dit in de begroting 

opgenomen. 

 

 Pag. 100: Hoe ziet het nieuwe organisatiemodel er uit? Kan daarover meer informatie 

gegeven worden? 

Antwoord:  

Zie onderstaand organogram. Voor nadere informatie willen wij u kortheidshalve verwijzen 

naar het BenW- besluit van 27 maart 2018. 
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 Pag. 102: Er is een tabel opgenomen met beleidsindicatoren over personele inzet. Kloppen 

de percentages over externe inhuur voor 2018? Bijv. 11,79% voor externe inhuur van totale 

loonsom? Anders gaarne nadere uitleg. 

Antwoord: 

De percentages kloppen voor 2018. In de begroting wordt rekening gehouden met een 

budget voor vervanging ziekte en extern personeel ad € 180.000. Op dit budget is € 162.945 

uitgegeven. In 2018 is veel externe inhuur geweest als gevolgd van veel  vacatures die in 

eerste instantie extern zijn ingevuld en ziektevervanging. 

 

 Pag. 129: Voor het plan Hoofdstraat Heijen wordt een exploitatieverlies van €11.000,- 

genoemd. Van wanneer dateert deze exploitatieopzet? 

Antwoord: 

Dit is conform de exploitatieopzet van november 2017.  
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